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Protokół II Sesji. SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI KADENCJI W DNIU 29 listopada 2018 r. 

 

Przewodnicząca Rady Krystyna Rusin wygłosiła sentencję: „Otwieram II Sesję Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 29 listopada 2018 r.” 

Powitała radnych, Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa 

Powiatowego. 

Zgromadzoną publiczność, przedstawicieli prasy , radia i telewizji. 

Powiedziała, że  podczas dzisiejszej Sesji po raz pierwszy wykorzystane zostanie 

oprogramowanie i urządzenia elektroniczne do imiennego głosowania. W związku z tym, dla 

sprawnego przebiegu Sesji podała kilka informacji z tym związanych.  

 

„Na ekranie tabletów, które są już zalogowane i mają wgrane projekty uchwał, w prawym 

górnym rogu powinno być imię i nazwisko radnego. Obsługa urządzenia dla radnych nie jest 

skomplikowana. Kiedy przyjdzie właściwy moment na ekranie tabletu ukażą się 3 okienka 

wyboru. „za” „przeciw” „wstrzymał się”. Zgodnie z wolą radnego poprzez podniesienie ręki  

i  dotyk należy zagłosować. Dopóki prowadzący obrady nie zamknie głosowania , w przypadku 

pomyłki można zmienić wybór klikając na napis na dole ekranu „ponowne głosowanie”. 

 

Oprogramowania użyjemy tylko do głosowania projektów uchwał ustalonych w porządku 

dzisiejszej Sesji. 

Sprawy proceduralne związane np. z przyjęciem porządku, zamknięciem listy kandydatów do 

poszczególnych komisji będziemy głosować tak jak dotychczas w sposób tradycyjny. Napisy 

na ekranach będą się ukazywać z pewnym opóźnieniem.” Do sporządzenia protokołu z sesji 

wskazana została Pani Agnieszka – Kseń – Samołyk. 

Przedstawiony został porządek obrad: 

1.    Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami -

informacja. 

5. Interpelacje radnych. 
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6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2017 radnych powiatu i 

osób wydających decyzje administracyjne.  

7. Informacja o wynikach matur i egzaminów zewnętrznych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat w roku szkolnym 2017/2018 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) powołania komisji rewizyjnej. 

b) powołania komisji stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego. 

c) powołania komisji skarg, wniosków i petycji. 

d) zmieniająca uchwałę nr XXXIII/253/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 21 sierpnia 2018 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

e) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Podkarpacka 

Akademia Motoryzacji – Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe”. 

f) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami 

pozarządowymi. 

g) zmiany uchwały nr XXXII/247/2013 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 

20.12.2013 w sprawie utworzenia Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu 

h) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego. 

i) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028  

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad.? W tym miejscu przewodnicząca 

przedstawiła pismo Zarządu Powiatu nast. treści: 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego  wnosi o zmianę w porządku obrad II Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 29 listopada  2018 r. 

1. W punkcie „8” Podjęcie uchwał w sprawach: 

 i) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r.- z autopoprawką 

g) zmiany uchwały nr XXXII/247/2013 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 

20.12.2013 w sprawie utworzenia Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu 

z autopoprawką 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2028 z autopoprawką 
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Zanim przegłosowano porządek obrad przewodnicząca zgłosiła wniosek, aby po powołaniu 

Komisji czyli po punktach a,b,c,  została ogłoszona przerwa, w celu zaopiniowania projektów 

uchwał przez poszczególne Komisje, a po przerwie  nastąpi uchwalenie pozostałych uchwał.  

Przegłosowano porządek obrad  wraz z rozszerzeniem i wnioskiem dotyczącym przerwy. 

 „za” 14 głosów.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

Protokół był wyłożony w p.30. Część radnych do których dysponowano adresami  emailowymi 

otrzymała protokół drogą elektroniczną. Pozostali otrzymali wersję papierową. Czy są uwagi 

do protokołu.? Uwag nie było. 

Głosowano przyjęcie protokołu. 

 „za” 14 głosów 

Przewodnicząca Rady podpisała protokół. 

p. 4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami  

– informacja. 

Informację przedstawił sekretarz Powiatu – stanowi załącznik do protokołu. 

Głos zabrał radny Tadeusz Rękas zaproponował, aby powrócić do tzw. pierwszych ustaleń, aby 

informację taką przedstawiał na sesjach i to już od następnej sesji osobiście Starosta. 

Złożył wniosek o informowanie go o terminach realizacji inwestycji drogowych aby mógł 

uczestniczyć przy ich odbiorze.  

Po wystąpieniu Sekretarza radny  Robert Pędziwiatr zadał pytanie – dotyczące drogi Grębów-

Stany. Jaki jest jej etap, czy jest możliwy odbiór drogi w terminie? 

Odpowiedzi udzielił Starosta, który wyjaśnił działania inwestora i powiedział  

o konsekwencjach w przypadku nie dotrzymania terminu- kara umowna. Ustalony termin 

odbioru inwestycji to 10.12.2018r,  

 Krystyna Rusin zwróciła się o podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmniejszenia opłaty 

komunikacyjnej  dla mieszkańców Skopania w związku z wprowadzeniem nazw ulic. 

p.5 Interpelacje radnych 

Na ostatniej Sesji była interpelacja radnego M. Ożgi w sprawie  inwestycji drogowych  

w Gminie Baranów Sandomierski i Grębów. Nie upłynął jeszcze okres odpowiedzi.  

Interpelacja  ta była w porządku  obrad Zarządu Powiatu w dniu 22 listopada 2018 r, którego 

radny jest członkiem. Czy radny otrzymał odpowiedzi na pytania?. 

Została udzielona odpowiedź na interpelację radnego w sprawie inwestycji pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1121R w zakresie budowy ścieżki pieszo – rowerowej od drogi 



4 

 

wojewódzkiej 985 do zjazdu na plac targowy w Baranowie Sandomierskim - etap I 

dokumentacja techniczna”. Sytuacja dot. realizacji inwestycji na drodze w Krawcach jest 

radnemu znana. 

6.Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2017 radnych powiatu  

i osób wydających decyzje administracyjne. 

Informacje przedstawił sekretarz Powiatu – w załączeniu do protokołu. 

7. Informacja o wynikach matur i egzaminów zewnętrznych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat w roku szkolnym 2017/2018 

Przedstawił sekretarz Powiatu – materiał stanowi załącznik do protokołu 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: a) powołania Komisji Rewizyjnej. 

Zaproponowano następujący tryb związany z powołaniem Komisji Rewizyjnej i pozostałych 

Komisji . Przewodnicząca Rady Powiatu proponuje: 

„Zgodnie z § 32 ust 2. Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego „ Propozycje składu osobowego 

komisji oraz zmian w tym składzie przedstawia Przewodniczący Rady Powiatu na 

wniosek zainteresowanych radnych, klubów radnych lub komisji.” 

 Przy poszczególnych komisjach, podawać będę kandydatury radnych deklarujących prace w 

danej Komisji. Zgłoszony będzie pytany, czy radny ten wyraża zgodę na pracę w tej Komisji. 

Przyjmowane będą także dodatkowe zgłoszenia samych radnych lub radnych dokonujących 

zgłoszenia innych koleżanek i kolegów radnych. W odniesieniu do Komisji Rewizyjnej – 

zgodnie ze Statutem Komisja liczy 5 osób. Powołujemy Komisję określając jej skład tj. 

Przewodniczącego, Zastępcę przewodniczącego, sekretarza i 2 członków. 

W świetle uprawnienia , o którym mówiłam, Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

proponuję radnego: 1. Jerzego Sudoła. 

Na zastępcę przewodniczącego radnego Andrzeja Kołodzieja – wyraził pisemną zgodę. 

Na sekretarza Teresę Lipińską 

Na członka Dominika Szewca. 

Na członka Arkadiusza Tomanka 

Informuję, że zgodnie art.16 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym w 

skład Komisji Rewizyjnej wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów, natomiast nie wchodzą 

członkowie Zarządu, przewodniczący i wiceprzewodniczący Rady.” 

Zgłoszeni wyrazili zgodę. Przeprowadzono głosowanie poszczególnych kandydatów. 

J. Sudoł – 9 „za” 4 „przeciw” 1 „wstrzymał się” D. Szewc- 10 „za” 1 „przeciw” 3 „wstrzymał 

się” , T. Lipińska, A. Kołodziej, A Tomanek -14 „za” 
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Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów do Komisji Rewizyjnej wraz z przypisanymi im 

funkcjami. 

„za” 14 głosów. 

Z wykorzystaniem oprogramowania i tabletów przegłosowano uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca Rady mówi: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk 

Głosowało „za” 13 radnych. Zgodnie z wydrukiem z przebiegu głosowania 1 rady nie wziął 

udziału w głosowaniu. 

Przystąpiono do powołania kolejnych Komisji. 

Przewodnicząca informuje: Komisje zapisane pod lit b) porządku obrad mogą liczyć zgodnie 

ze Statutem Powiatu od 3 – 5 członków. Rada powołuje tylko przewodniczącego i członków,  

a Komisja co do pozostałych funkcji konstytuuje się sama. Po ustaleniu składów 

poszczególnych Komisji głosujemy całą uchwałę. 

Do Komisji Promocji Rozwoju Gospodarczego i Finansów zaproponowano: 

Na przewodniczącego Komisji  radnego 

1.Marek Zięba ,   

Na członka radnego Marek Ożga  

Na członka radnego Marian Grzegorzek  

Na członka radnego Tomasz Zieliński 

Na członka radnego Arkadiusz Tomanek 

Radny D. Szewc zgłosił kandydaturę radnego Roberta Pędziwiatra do tej komisji. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad poszczególnymi kandydatami. 

Marek Zięba- 12 „za” 1 „przeciw” 1 „wstrzymał się” 

Marek Ożga – 14 „za” 

Marian Grzegorzek 11 – „za” 3 „wstrzymał się” 

Tomasz Zieliński – 10 „za” 1”przeciw” 3 „ wstrzymał się” 

Arkadiusz Tomanek – 14 „za” 

Robert Pędziwiatr – 5 „za” 6 „przeciw” 3 – „wstrzymał się” 

Głosowano zamknięcie listy 

za – 14 głosów. 

Na przewodniczącego Komisji Rolnictwa , Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

zaproponowano radnego 

1 Tadeusz Rękas 

Na członka radnego Wojciech Gruszka. 
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Na członka radnego Marek Zięba  

Na członka radnego Marian Grzegorzek 

Na członka radnego Robert Pędziwiatr. 

Głosowano zamknięcie listy 

Za 14 głosów. 

Na przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej zaproponowano radnego 

1 Marian Grzegorzek. 

Na członka radnego - Paweł Bartoszek.( zgłosił udział i zgodę na piśmie) 

Na członka radną Krystynę Rusin 

Na członka radnego Jerzego Sudoła 

Na członka radną Teresę Lipińską 

Głosowano zamknięcie listy 

za 14 głosów. 

Na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zaproponowano radnego 

1 Wojciech Gruszka. 

Na członka radną Krystyna Rusin. 

Na członka radnego Tomasz Zieliński 

Na członka radną Teresa Lipińska 

Na członka radnego Dominik Szewc 

Głosowano zamknięcie listy 

za 14 głosów. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisjach. 

Ustalono składy komisji wraz z funkcjami. Głosowano imiennie całą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 

 „za” - 14 głosów 

c) Powołanie Komisji , skarg , wniosków i petycji. Przewodnicząca Rady informuje: 

„To nowa Komisja stała, którą należy powołać zgodnie z art. 16 a ustawy o samorządzie 

powiatowym. Do tej komisji stosują się reguły takie same jak do Komisji Rewizyjnej jeśli chodzi 

o członkostwo w niej. Natomiast może liczyć jak każda inna Komisja Stała od 3 – 5 członków”. 

Na przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowano radnego 

1 Arkadiusz Tomanek 

Na zastępcę przewodniczącego radnego Jerzy Sudoł. 

Na sekretarza radnego Andrzej Kołodziej ( oświadczenie pisemne) 

Na członka radnego Tadeusz Rękas 

Głosowano zamknięcie listy 
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za 14 głosów. 

Ustalono  4 osobowy skład komisji wraz z funkcjami. Głosowano imiennie całą uchwałę w 

sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji. 

„za” – 14 głosów 

Ogłoszono 20 minut przerwy. Przewodniczący zwołali posiedzenia Komisji. 

Po przerwie: podjęcie uchwał w sprawach: 

d) zmieniająca uchwałę nr XXXIII/253/2018 Rady Powiatu tarnobrzeskiego z dnia 21 

sierpnia 2018 r. w sprawie określenia zadań , na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 Ewa Kędzierska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła projekt 

uchwały. Przewodniczącego Komisji d/s Rodziny i Polityki Społecznej przedstawił opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” - 14 głosów 

e) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Podkarpacka Akademia 

Motoryzacji” – Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe” 

Sekretarz Powiatu przedstawił projektu uchwały. 

Przewodnicząc Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” – 14 głosów 

f) Programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami pozarządowymi 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

 Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia odczytał opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” – 14 głosów 

g) zmiany uchwały Nr XXXII/247/2013 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  

20.12. 2013r. w sprawie utworzenia Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu. 

Ewa Kędzierska - kierownik PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczącego Komisji d/s Rodziny i Polityki Społecznej odczytał opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” – 14 głosów 

h) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego 

Przewodnicząca Rady upoważniła  Sekretarza Powiatu do przedstawienia projektu uchwały. 

W tym miejscu Starosta Jerzy Zbigniew Sudoł opuścił salę obrad Rady Powiatu. Stan radnych 

– 13. Sekretarz poinformował m.in., że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Zarząd Powiatu 

pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 

 Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” 13 głosów. 1 radny - J.Z. Sudoł nie głosował. 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. z autopoprawką 
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Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów  przedstawił opinię. 

Głosowano imiennie uchwałę. „za” – 14 głosów  

j) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2028 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów M. Zięba przedstawia 

opinię. Przystąpiono do głosowania imiennego uchwały. 

„za”- 14 głosów 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. Przewodnicząca informuje: 

„Informuję Państwa radnych, że zgodnie z art. 25 cust.4 radny składa pierwsze oświadczenie 

majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, analogiczne członkowie Zarządu 

Powiatu. Termin ten upływa 18 grudnia br. 

Druki oświadczeń są do pobrania ze strony www. Powiatu lub można poprosić o wersję 

papierową. Przystępujemy do prac nad opiniowaniem projektu budżetu. W najbliższych dniach 

zwołane zostaną Komisje w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2019 r. 

W porozumieniu z Zarządem Powiatu, zdecydujemy o terminie kolejnej Sesji Rady Powiatu. 

Czy to będzie jedna sesja , czy dwie zobaczymy w zależności od potrzeb. Na pewno będziemy 

chcieli odbyć jak co roku Sesję wyjazdową, o charakterze uroczystym, w tym roku we 

współpracy z Gminą Baranów Sandomierski”. 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

Zgłasza się radny Dominik Szewc, który wnioskuje o wyposażenie sali w system 

umożliwiający zabieranie głosu bez konieczności podchodzenia do mównicy. 

 

Przewodnicząca Rady dziękuje za udział w Sesji i wygłasza sentencję. 

„Wobec wyczerpania porządku zamykam Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 29 

listopada 2018 r.”  

 

Na tym protokół zakończono     Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                                                           Krystyna Rusin 

Protokołowała: 

Agnieszka Kseń- Samołyk 

 

Sprawdził i uzupełnił 

Kazimierz Błasiak 


